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Z A P I S N I K 
 

10. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE, 
 

ki je bila v sredo, 21. decembra 2011, ob 16.00 uri, 
v sejni sobi Hotela Smogavc Zreče 

 
PRISOTNI:  
- člani Občinskega sveta Občine Zreče: Aleksandra Kosevski-Kolar, Bernard Sadek, 

Boris Podgrajšek, Davorin Hartman, Domen Vogelsang, Drago Šešerko, Emilijan Fijavž, 
Ivan Umnik, Jolanda Laubič, Jožef Košir, Maksimilijan Brečko, Marija Jevšenak, Marija 
Kovačič in Milan Potočnik. 

 
- predsedniki krajevnih skupnosti: Bojan Napotnik – predsednik KS Dobrovlje, Boris 

Podgrajšek – predsednik KS Gorenje, Vera Boček – predsednica KS Resnik, Mirko 
Beškovnik – predsednik KS Skomarje, Emilijan Fijavž – predsednik KS Stranice in  
Slavko Kejžar – predsednik KS Zreče; 
 

- predsednica Nadzornega odbora Občine Zreče: Janja Pirnat; 
 

- ostali: Franc Knaus (predstavnik podjetja Saubermacher Slovenija d.o.o.), Igor Mohorič 
(vodja javne službe podjetja Čisto mesto Ptuj d.o.o.), Kristjan Lovrenčič (disponent za 
podjetje Čisto mesto Ptuj d.o.o.), Urška Udovičič (Medobčinski urad Občin Slovenske 
Konjice, Vitanje in Zreče), mag. Nataša Kos (vodja Medobčinskega inšpektorata in 
redarstva), direktorica Občinske uprave Občine Zreče (Aleksandra Godec Mavhar), javni 
uslužbenci Občinske uprave Občine Zreče (Aleksandra Vidmar Korošec, Gregor Kovačič, 
Greta Boček, Mateja Čremošnik, Milena Slatinek, Polona Matevžič, Štefan Posilovič) in 
predstavniki sredstev javnega obveščanja. 
 

OPRAVIČENO ODSOTNI: 
- svetnica Mateja Pučnik in svetnik Štefan Kroneker. 
 
Deseto redno sejo Občinskega sveta Občine Zreče je v skladu z 21. členom Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Zreče sklical župan, mag. Boris Podvršnik. Sejo je skladno s 26. 
členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče vodil župan, mag. Boris Podvršnik, ki je 
uvodoma ugotovil, da je na seji prisotnih 12 svetnikov oziroma svetnic, in da je Občinski svet 
Občine Zreče v skladu s 43. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče, sklepčen.  
 
Svetnik Bernard Sadek se je seji pridružil pri obravnavi zapisnika prejšnje seje občinskega 
sveta, zato je bilo od te točke dalje na seji prisotnih 13 svetnikov oziroma svetnic. 
 
Svetnica Marija Kovačič se je seji pridružila pri prvi točki dnevnega reda, zato je bilo od te 
točke dalje na seji prisotnih 14 svetnikov oziroma svetnic. 
 
Svetnik Drago Šešerko je sejo zapustil pri osmi točki dnevnega reda, zato je bilo od te točke 
dalje na seji prisotnih 13 svetnikov oziroma svetnic. 
 
Člani občinskega sveta so najprej obravnavali zapisnik 9. redne seje občinskega sveta, ki je 
bila dne 16.11.2011. 
 
Obrazložitev k zapisniku 9. redne seje občinskega sveta z dne 16.11.2011 je podala 
direktorica občinske uprave Aleksandra Godec Mavhar, ki je predlagala, da se zadnje tri 
točke zapisnika ustrezno preštevilčijo, saj je pri pripravi zapisnika prišlo do napake pri 
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številčenju točk dnevnega reda. Župan mag. Boris Podvršnik je ob pregledu zapisnika podal 
še informacijo o programu sanacije plazu na Gorenju.  
 
Svetnica Marija Jevšenak je opozorila, da se njeno vprašanje na prejšnji seji občinskega 
sveta ni glasilo na ureditev žive meje ob Cesti na Roglo, ampak je želela odgovor glede 
postavitve ogledal na križiščih Vodnikove ulice ter ostalih ulic s Cesto na Roglo.   
 
Vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva, mag. Nataša Kos, je odgovorila, da je 
inšpekcijska služba pričela s postopkom odstranitve žive meje na križišču Vodnikove ulice ter 
Ceste na Roglo. Pri tem je bilo ugotovljeno, da živa meja ne ovira preglednosti, zaradi česar 
je bil postopek ustavljen. Med postopkom je lastnik zemljišča, na katerem stoji živa meja, 
poskušal na lastne stroške postaviti ogledalo, vendar Direkcija za ceste postavitve ogledala 
ni dovolila. Navedla je še, da se bo zadeva še enkrat preverila na direkciji. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je predlagal, da se še enkrat preveri možnost postavitve 
ogledala na tem mestu, ter se poda odgovor svetnici na naslednji seji občinskega sveta.  
 
Člani občinskega sveta niso imeli drugih pripomb na zapisnik, zato so s 13 glasovi ZA in 0 
glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se zapisnik 9. redne seje občinskega sveta, ki je bila dne 16.11.2011 s 
popravkom številčenja točk dnevnega reda. 
 
Župan Občine Zreče je po obravnavi zapisnika devete redne seje občinskega sveta 
predlagal naslednji dnevni red: 
1. Predstavitev podjetja Saubermacher Slovenija d.o.o. in izvajanje službe ravnanja s 

komunalnimi odpadki v Občini Zreče 
2. Odlok o ustanovitvi Razvojnega sveta Savinjske regije – predlog za prvo in drugo 

obravnavo 
3. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 

2011 – predlog za hitri postopek 
4. Odlok o proračunu Občine Zreče za leto 2012 – predlog za drugo obravnavo 
5. Odlok o proračunu Občine Zreče za leto 2013 – predlog za drugo obravnavo 
6. Odlok o izvajanju socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu v Občini 

Zreče – predlog za drugo obravnavo 
7. Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje javne službe pomoč družini na domu v 

Občini Zreče – predlog za drugo obravnavo 
8. Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za 

mladino Zreče – predlog za skrajšani postopek 
9. Pravilnik o protokolarnih obveznostih Občine Zreče – predlog za prvo obravnavo 

10. Okvirni program dela Občinskega sveta Občine Zreče za leto 2012 
11. Sklep o prenehanju veljavnosti Sklepa o uvrstitvi delovnega mesta vodje javnega 

zavoda v plačni razred 
12. Sklep o vrednosti točke za izračun davka od premoženja v Občini Zreče za leto 

2012 
13. Sklep o uskladitvi vrednosti točke za komunalno takso v Občini Zreče za leto 2012 
14. Sklep o višini vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega 

zemljišča v Občini Zreče za leto 2012 
15. Sklep o višini povprečne gradbene cene koristne stanovanjske površine v Občini 

Zreče za leto 2012 
16. Poslovni načrt izvajanja dejavnosti obvezne občinske gospodarske javne službe 

oskrbe s pitno vodo v Občini Zreče 
17. Poročilo o izvajanju akcijskega načrta za neodvisno življenje invalidov v Občini 

Zreče v letu 2011 
18. Imenovanje člana v svet Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti, izpostava 

Slovenske Konjice 
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19. Informacije župana 
20. Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
21. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Člani občinskega sveta na predlagan dnevni red niso imeli pripomb in predlogov, zato so s 
13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se dnevni red 10. redne seje Občinskega sveta Občine Zreče v predlagani 
obliki. 
 
 
AD 1. Predstavitev podjetja Saubermacher Slovenija d.o.o. in izvajanje službe ravnanja 
s komunalnimi odpadki v Občini Zreče 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Predstavitev podjetja Saubermacher Slovenija d.o.o. ter informacije v zvezi z izvajanjem 
službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Zreče so podali Franc Knaus, predstavnik 
podjetja Saubermacher Slovenija d.o.o., Igor Mohorič, vodja javne službe podjetja Čisto 
mesto Ptuj d.o.o. in Kristjan Lovrenčič, disponent za podjetje Čisto mesto Ptuj d.o.o.. 
 
Seji se je pridružila svetnica Marija Kovačič. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Milan Potočnik je vprašal, kako bo v prihodnosti z najemom obstoječih zabojnikov, ki 
so v lasti podjetja JKP Slovenske Konjice d.o.o., ter na kakšen način bo potekal odvoz na 
območjih, kjer je do sedaj potekal odvoz odpadkov enkrat na štirinajst dni. Predlagal je še, da 
se vsa gospodinjstva v občini vključijo v sistem odvoza odpadkov, saj je sedaj bilo v sistem 
odvoza odpadkov vključenih le 70% gospodinjstev.   
 
Franc Knaus je odgovoril, da se v prehodnem obdobju še naprej uporabljajo obstoječi 
zabojniki. Obrazložil je postopek prevzema zabojnikov od JKP Slovenske Konjice d.o.o. v 
prihodnosti, novo metodologijo za oblikovanje cen storitev ter ureditev vključenosti vseh 
gospodinjstev v sistem odvoza odpadkov.  
 
Svetnica Jolanda Laubič je vprašala, kam je potrebno nalepiti nalepko podjetja 
Saubermacher, ki jo bodo prejela gospodinjstva, saj je zabojnik za odpadke last JKP 
Slovenske Konjice d.o.o. oziroma v lasti občanov. 
 
Franc Knaus je odgovoril, da morajo gospodinjstva nalepiti nalepko na obstoječi zabojnik ne 
glede na to čigava last je zabojnik.  
 
Svetnica Jolanda Laubič je še vprašala, na kateri zabojnik (embalaža, mešani odpadki) se 
nalepi nalepka, ki jo bodo gospodinjstva prejela. 
 
Franc Knaus je odgovoril, da je nalepka za zabojnik za mešane komunalne odpadke. Z 
občino pa bo potrebno uskladiti še obstoječo razliko glede uporabe zabojnikov oziroma vrečk 
za embalažo.  
 
Igor Mohorič je dodal, da ima podjetje Saubermacher Slovenija d.o.o. podatke le za 
gospodinjstva, ki so vključena v odvoz odpadkov, nimajo pa podatkov glede vključenosti po 
odvozu embalaže. Glede logistike je vsekakor boljša vreča. Odgovoril je še glede 
štirinajstdnevnega odvoza odpadkov na določenih območjih, kjer je navedel, da bo potrebno 
tudi to težavo še rešiti.  
 
Svetnica Jolanda Laubič je še vprašala, kje bodo objavljeni podatki o odvozih. 
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Igor Mohorič je odgovoril, da bodo gospodinjstva o odvozih obveščena z dopisom, ki ga bodo 
prejela na dom. 
 
Svetnik Jožef Košir je predlagal, da občina zagotovi kontaktno osebo, ki bo občanom dajala 
informacije glede odvoza odpadkov. Kot drugo je navedel, da ni vsepovsod v občini 
ekoloških otokov oziroma so ti težje dostopni. Izpostavil je tudi CERO Pragersko. Zaradi 
navedenega bo potrebna dobra informiranost glede projekta CERO, hkrati pa vzpostavitev 
info točke. 
 
Franc Knaus je povedal, da gre v tem primeru za dve relaciji, in sicer za prvo relacijo, ki je 
JKP Slovenske Konjice d.o.o.. Na JKP Slovenske Konjice d.o.o. so se že dogovorili za 
nekatere tehnične zadeve. Dogovoriti pa bo potrebno še najem infrastrukture, ki je v 
solastnini občin. Druga relacija pa je CERO Pragersko. V Pragerskem ni predvideno 
odlagališče odpadkov, vendar bo na tem mestu samo center za ravnanje z odpadki. Podjetje 
Saubermacher Slovenija d.o.o. se je s koncesijsko pogodbo zavezalo, da bo poskrbelo za 
odvoz odpadkov, kar je zajeto v obstoječo ceno. Začasno se bo še uporabljal center 
Pragersko, sklenjeno pa imajo tudi pogodbo z odlagališčem v Ormožu. Obrazložil je še 
uporabo sredstev iz okoljske dajatve. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je še dodal, da za CERO Pragersko še ni pridobljeno gradbeno 
dovoljenje. Občina Zreče bi morala v projekt CERO vložiti 170.000,00 EUR.  
 
Igor Mohorič je še dodal, da se odlaga odpadke v tistih centrih, ki ponudijo na trgu najnižjo 
ceno za odlaganje odpadkov. 
 
Svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar je vprašala kako bo z odvozom odpadkov, kjer je 
občasno povečana količina embalaže, na primer pri apartmajih. 
 
Franc Knaus je odgovoril, da se je glede navedenega potrebno držati Odloka o ravnanju s 
komunalnimi odpadki v Občini Zreče. Gre za odvoz odpadkov na objekt ne glede na to, ali 
ima kdo v objektu stalno ali začasno prebivališče. 
 
Igor Mohorič je opozoril, da je popis posod za odpadke pokazal, da ima naselje Nune eno 
posodo, Rogla pa nobene.  
 
Svetnik Emilijan Fijavž je izrazil bojazen, da se zaradi spremembe cene lahko pričakuje 
precejšnje povišanje cen odvoza komunalnih odpadkov. Prav tako je opozoril, da bo 
potrebno precej truda vložiti v logistiko odvoza odpadkov, saj obvladujejo 12% populacije.  
 
Franc Knaus je odgovoril, da bo koncesionar občinskemu svetu predložil kalkulacijo stroškov 
odvoza odpadkov. Potrdil je, da je občina tista, ki bo morala za primerne cene zagotoviti 
primeren standard. Za primerjavo je navedel, da so cene odvoza v drugih občinah okoli 11 
EUR. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je dodal, da se ne strinja z navedbo svetnika Emilijana Fijavža, 
da smo v občini imeli urejen sistem odvoza komunalnih odpadkov ter obrazložil vzroke za 
neurejenost sistema in komentiral dvig cene komunalnih odpadkov. Dodal je še, da bo na 
občini možno pridobiti informacije glede odvoza komunalnih odpadkov pri Emilu Jevšenaku. 
 
Svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar je še vprašala ali bodo apartmaji dobili dodatne 
embalažne vrečke. 
 
Franc Knaus je odgovoril, da bodo apartmaji dobili dodatne vrečke, če bo tako določeno z 
uredbo. 
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AD 2. Odlok o ustanovitvi Razvojnega sveta Savinjske regije – predlog za prvo in 
drugo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Sejo sta zapustila in se nanjo vrnila predsednica Krajevne skupnosti Resnik, Vera Boček in 
predsednik Krajevne skupnosti Zreče, Slavko Kejžar. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda sta podala Urška Udovičič iz Medobčinskega 
urada Občin Slovenske Konjice, Vitanje in Zreče ter župan mag. Boris Podvršnik. 
 
Razpravljali so: 
Svetnica Jolanda Laubič je vprašala, katere projekte je Razvojna agencija Savinjske Regije 
izvajala v zadnjem letu in se vežejo na Občino Zreče. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da so to cestni projekt Vitanje-Zreče in štirje 
strukturni projekti na področju kanalizacije. 
 
Urška Udovičič je še obrazložila, da gre pri sprejetju odloka za organiziranost Razvojnega 
sveta Savinjske Regije, ki bo nadomestil svet Savinjske regije, torej gre za spremembo 
strukture vladanja.  
 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da razvojni svet Celjske regije ni deloval dobro. Ugotavlja, da 
imamo v občini eno veliko podjetje ter precej srednjih podjetij, katere bi morale razvojne 
agencije medsebojno povezati preko zbornic. Predvideva, da bo razvojni svet neefektiven 
glede na dosedanje izkušnje z ustanavljanjem razvojnih svetov.  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je obrazložil, da so večino sredstev počrpale občine, zato 
sredstev za gospodarstvo ni ostalo.  
 
Sejo je zapustil svetnik Drago Šešerko. 
 
Urška Udovičič je dodala, da je prav, da se razvija gospodarstvo, vendar ima gospodarstvo 
svoj resor. Občine pa imajo manj sredstev, zato je prav, da se črpajo ta sredstva, s katerimi 
občina vlaga v infrastrukturo, ki pa pripomore k razvoju gospodarstva. Obrazložila je, da 
bodo volitve potekale v nadaljevanju. 
 
Svetnik Domen Vogelsang je vprašal, zakaj se z odlokom zmanjšuje teža občin. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da že Zakon o spodbujanju skladnega 
regionalnega razvoja določa takšno sestavo razvojnih svetov.  
 
Drugih vprašanj in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-99 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o ustanovitvi Razvojnega sveta Savinjske regije v prvi 
obravnavi. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
V drugi obravnavi ni bilo razprave. 
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Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-100 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o ustanovitvi Razvojnega sveta Savinjske regije v drugi 
obravnavi. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
 
AD 3. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 
2011 – predlog za hitri postopek 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda sta podala župan mag. Boris Podvršnik ter 
Greta Boček. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Domen Vogelsang je vprašal, kako je s plačilom dolga Zavoda za mladino Zreče 
Uniturju. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da je del dolga rešil zavod sam, del dolga je 
odplačala občina, del dolga se je odpisalo, del dolga pa še ostaja. 
 
Drugih vprašanj in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-101 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 
Zreče za leto 2011 po hitrem postopku. 

Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 

 
 
AD 4. Odlok o proračunu Občine Zreče za leto 2012 – predlog za drugo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal župan mag. Boris Podvršnik. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Milan Potočnik je povedal, da se Komisija za negospodarske zadeve in civilno 
družbo ne strinja z višini postavke Šola v naravi, ki se v letu 2012 znižuje za 6.000,00 EUR 
glede na preteklo leto. Komisija predlaga naj se del sredstev namenjenih obnovi knjižnice 
prestavi na postavko Šola v naravi. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da so bili že pred časom kupljeni prostori za nove 
prostore knjižnice, katere je potrebno nujno urediti ter prestaviti knjižnico, ki je trenutno v zelo 
slabem stanju. Navedel je, da je trenutno prioriteta ureditev knjižnice, nato pa sofinanciranje 
šole v naravi, za katero je navedel, da občina za sofinanciranje nima vključenih socialnih 
kriterijev za dodelitev sredstev. Obrazložil je tudi rast stroškov glede šolskih prevozov.  
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Svetnik Milan Potočnik je ob tem predlagal, da se za sofinanciranje šole v naravi sprejme 
pravilnik, ki bo vseboval socialne kriterije. Še vedno je predlagal, da se nekje v proračunu 
poiščejo sredstva v višini 6.000,00 EUR za šolo v naravi. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je zahteval, da predlaga iz katere postavke naj se ta sredstva 
odvzamejo.  
 
Svetnik Milan Potočnik je opozoril tudi na višini postavke Vlaganje v osnovna sredstva, kjer 
naj bi bila sredstva zagotovljena za nakup novih občinskih avtomobilov.  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je predlagal, da si ogleda občinske avtomobile. 
 
Svetnik Milan Potočnik je predlagal, da občina odda kmetijska zemljišča, katerih lastnik je 
postala v zadnjih treh letih, v najem, in na takšen način pridobi dodatna sredstva. 
 
Mateja Čremošnik je odgovorila, da je v načrtu oddajanja nepremičnega premoženja v najem 
za leto 2012 predvidena oddaja kmetijskih zemljišč v najem. Navedla je še, da se je v tem 
obdobju za nekatera kmetijska zemljišča zavlekel postopek vpisa lastništva občine v 
zemljiško knjigo zaradi česar se je posledično zavlekel tudi postopek oddajanja zemljišč v 
najem.  
 
Svetnica Jolanda Laubič je predlagala, da se sredstva pridobljena z oddajo zemljišč v najem, 
namenijo za šolo v naravi. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da to prav gotovo drži, vsekakor pa predlaga, da 
se v sofinanciranje vgradi socialni kriterij. 
 
Svetnica Jolanda Laubič je vprašala tudi kaj zajema postavka Svetovanje - Prejemki zunanjih 
sodelavcev. 
 
Gregor Kovačič je odgovoril, da je iz te postavke sofinanciran program za spremljanje stanja 
porabe energije v javnih stavbah ter stroški dela zunanjega sodelavca, ki spremlja in 
pripravlja analize o porabi energije.  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je dodal, da je del teh sredstev bil namenjen tudi za prijavo 
energetske sanacije šole in vrtca na javni razpis. 
 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da je Komisija za gospodarsko javno infrastrukturo 
predlagala, da se na področju cestnega gospodarstva poišče najmanj 100.000,00 EUR 
zaradi prenosa plačil računov v leto 2012. Opozoril je, da je potrebno zagotoviti sredstva za 
vzdrževanje javne infrastrukture v občini, prav tako pa obstaja bojazen ali bo občina finančno 
sposobna izvesti vse predvidene investicije.  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je svetnika vprašal kaj predlaga. 
 
Svetnik Jožef Košir je predlagal, da se projekti glede odvodnjavanja preložijo na naslednja 
leta. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je povedal, da projekta odvodnjavanja ni mogoče preložiti, saj je 
bil dne 20.12.2011 izveden podpis pogodb, prav tako ni mogoče izstopiti iz projekta o oskrbi 
s pitno vodo, kar je potrdila Urška Udovičič. 
 
Svetnik Domen Vogelsang je opozoril, da bo ceste vseeno potrebno obnoviti. 
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Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da so se višine postavk, namenjenih za cestno 
gospodarstvo v zadnjih letih precej povišale. Poudaril pa je, da je potrebno določenim 
investicijam dati prednost. Razprava se je še nadaljevala okoli vzdrževanja cest v občini v 
prihodnosti. 
 
Svetnik Emilijan Fijavž je povedal, da sredstva za vzdrževanje v Krajevni skupnosti Stranice 
ostajajo na enaki ravno kot v preteklih letih, zaradi česar Krajevna skupnost Stranice okoli 
polovico proračunskih sredstev krajevne skupnosti porabi za vzdrževanje, s preostalim 
delom proračuna pa ne more izvesti precej investicij. Poudaril je, da je komunalna oprema na 
Stranicah precej dotrajana. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je ponovno navzoče vprašal iz katere postavke se lahko 
prenesejo sredstva. 
 
Sejo je zapustila svetnica Jolanda Laubič. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je nato predstavil proračune krajevnih skupnosti.  
 
Svetnik Emilijan Fijavž je povedal, da se je na Stranicah v letu 2011 izvedlo ogromno del tudi 
s pomočjo donacij in dela občanov (600 metrov betonske kanalizacije).  
 
Na sejo se je vrnila svetnica Jolanda Laubič. 
 
Razprava je tekla tudi o obnovah asfaltiranih cest ter obnovi kanalizacije. 
 
Svetnik Jožef Košir je opozoril, da vrednost rebalansa in realizacije niso enakovredne. 
 
Greta Boček je obrazložila, da so v tabelah zajete vse vrednosti večletnih pogodb in kreditov 
skladno z računovodskimi pravili. 
 
Svetnik Maksimilijan Brečko je navedel, da se pridružuje mnenju Emilijana Fijavža, ob čemer 
ugotavlja, da se center občine razvija hitreje kakor periferija.  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je obrazložil evropsko zakonodajo glede okoljske infrastrukture.  
 
Svetnik Milan Potočnik je vprašal, zakaj so v proračunu tako visoki zneski za postavko Sklad 
za razvoj. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je v nadaljevanju obrazložil pripravo vizije in strategije Občine 
Zreče, ki se financira iz navedene postavke.  
 
Drugih vprašanj in pripomb svetnikov ni bilo. 
 
V nadaljevanju so svetniki glasovali o proračunu Občine Zreče za leto 2012. Glasovanje je 
pokazalo naslednje število glasov: 8 glasov ZA in 5 glasov PROTI (13 navzočih) sprejeli 
naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-102 
Vsebina 
sklepa: 

Odlok o proračunu Občine Zreče za leto 2012 se sprejme v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 
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Župan mag. Boris Podvršnik je ugotavljal, da proračun ni sprejet, vendar je na predlog 
občinske uprave, da se preveri ali je proračun sprejet, ob 18.40 uri sejo prekinil.  
 
Svetnik Emilijan Fijavž je še predlagal, da se o sprejemu proračuna ponovno glasuje.  
 
Seja se je nadaljevala ob 19.00 uri. 
 
Seji seje pridružil Drago Šešerko. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je po prekinitvi seje ugotovil, da je na seji navzočih 14 svetnic 
oziroma svetnikov. 
 
Svetniki so po prekinitvi seje še enkrat glasovali o Odloku o proračunu Občine Zreče za leto 
2012 v drugi obravnavi. 
 
Svetniki so z 12 glasovi ZA in 1 glasom PROTI (14 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-103 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o proračunu Občine Zreče za leto 2012 v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 

 
 
AD 5. Odlok o proračunu Občine Zreče za leto 2013 – predlog za drugo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal župan mag. Boris Podvršnik. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je predlagal, da se proračun za leto 2013 ne sprejme, dokler Vlada 
Republike Slovenije ne poda stališča, kakšno bo financiranje občin za leto 2013. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je predlagal, da se proračun kljub temu sprejme, saj so 
predstavniki vlade na zasedanju Skupnosti občine Slovenije zagotovili, da se osnove 
proračuna Republike Slovenije ne spreminjajo kakor tudi ne višina primerne porabe. Dodal je 
še, da gre za paket večletnih strukturnih in  kohezijskih projektov, ki so zajeti v proračunu za 
leti 2012 in 2013, saj drugače navedenih projektov ne bo mogoče udejanjiti. 
 
Svetnik Jožef Košir je predlagal, da se vsa sredstva, ki bodo s proračunom za leto 2013 
zmanjšana, usmerijo v vzdrževanje infrastrukture. 
 
Obrazložitev glede vzdrževanja investicijskih objektov je podal župan mag. Boris Podvršnik. 
 
Drugih vprašanja in predlogov ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (14 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-104 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o proračunu Občine Zreče za leto 2013 v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 
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AD 6. Odlok o izvajanju socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu v Občini 
Zreče – predlog za drugo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Aleksandra Vidmar Korošec.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (14 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-105 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o izvajanju socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu 
v Občini Zreče v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 7. Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje javne službe pomoč družini na domu v 
Občini Zreče – predlog za drugo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Aleksandra Vidmar Korošec. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (14 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-106 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje javne službe pomoč družini 
na domu v Občini Zreče v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 8. Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za 
mladino Zreče – predlog za skrajšani postopek 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik. 
 
Sejo je zapustil svetnik Drago Šešerko. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-107 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Zavod za mladino Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
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V drugi obravnavi ni bilo razprave. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-107 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Zavod za mladino Zreče v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
 
AD 9. Pravilnik o protokolarnih obveznostih Občine Zreče – predlog za prvo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Polona Matevžič. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Milan Potočnik je predlagal, da se črta 19. člen pravilnika oziroma natančneje 
določi izvedba častne straže, kar je tudi mnenje Komisije za negospodarske zadeve in 
civilno družbo, saj komisijo skrbi predvsem izvedba postavitve častne straže.  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je obrazložil, da je izvedba častne straže v državnem 
protokolu lažje izvedljiva, saj so na državni ravni sprejeta enotna protokolarna pravila 
postavitve častne straže.  
 
Svetnica Marija Jevšenak je predlagala, da se s pravilnikom določi kakšna oblačila bi 
morala nositi častna straža. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je obrazložil, da ta častna straža nosi temna oblačila. 
 
Svetnik Boris Podgrajšek je navedel, da je to enkratna priložnost, da ob smrti častnega 
občana funkcionarji občine izkažejo pozornost s postavitvijo častne straže. 
 
Svetnica Jolanda Laubič je opozorila, da se častna straža postavi le ob soglasju s svojci. 
 
Navzoči so se strinjali, da 19. člen pravilnika ostane v predlogu pravilnika. 
 
Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-108 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Pravilnik o protokolarnih obveznostih Občine Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
 
AD 10. Okvirni program dela Občinskega sveta Občine Zreče za leto 2012 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Polona Matevžič. 
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Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-109 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Okvirni program dela Občinskega sveta Občine Zreče za leto 2012. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
 
AD 11. Sklep o prenehanju veljavnosti Sklepa o uvrstitvi delovnega mesta vodje 
javnega zavoda v plačni razred 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-110 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o prenehanju veljavnosti Sklepa o uvrstitvi delovnega mesta 
vodje javnega zavoda v plačni razred. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
 
AD 12. Sklep o vrednosti točke za izračun davka od premoženja v Občini Zreče za leto 
2012 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-111 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o vrednosti točke za izračun davka od premoženja v Občini 
Zreče za leto 2012. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
 
AD 13. Sklep o uskladitvi vrednosti točke za komunalno takso v Občini Zreče za leto 
2012 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Gregor Kovačič. 
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Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-112 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o uskladitvi vrednosti točke za komunalno takso v Občini 
Zreče za leto 2012. 

Odgovoren: Gregor Kovačič 
Rok: takoj 

 
 
AD 14. Sklep o višini vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča v Občini Zreče za leto 2012 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-113 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o višini vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča v Občini Zreče za leto 2012. 

Odgovoren: Štefan Posilovič 
Rok: takoj 

 
 
AD 15. Sklep o višini povprečne gradbene cene koristne stanovanjske površine v 
Občini Zreče za leto 2012 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-114 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o višini povprečne gradbene cene koristne stanovanjske 
površine v Občini Zreče za leto 2012. 

Odgovoren: Štefan Posilovič 
Rok: takoj 

 
 
AD 16. Poslovni načrt izvajanja dejavnosti obvezne občinske gospodarske javne 
službe oskrbe s pitno vodo v Občini Zreče 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Gregor Kovačič. 
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Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-115 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poslovni načrt izvajanja dejavnosti obvezne občinske gospodarske 
javne službe oskrbe s pitno vodo v Občini Zreče. 

Odgovoren: Gregor Kovačič 
Rok: takoj 

 
 
AD 17. Poročilo o izvajanju akcijskega načrta za neodvisno življenje invalidov v Občini 
Zreče v letu 2011 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Aleksandra Vidmar Korošec. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-116 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o izvajanju akcijskega načrta za neodvisno življenje 
invalidov v Občini Zreče v letu 2011. 

Odgovoren: Katjuša Črešnar 
Rok: takoj 

 
 
AD 18. Imenovanje člana v svet Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti, izpostava 
Slovenske Konjice 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-117 
Vsebina 
sklepa: 

V svet Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti, Izpostava Slovenske Konjice 
se imenuje Marija Kovačič, Ulica Pohorskega bataljona 19, 3214 Zreče. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
 
AD 19. Informacije župana 
 
Župan Občine Zreče je podal naslednje informacije: 
 
AD 19.1 
Predvideni datumi sej Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2012. 
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AD 19.2 
Izgradnja avtobusne postaje v Loški gori. 
 
AD 19.3 
Prodna pregrada na Sopočnici. 
 
AD 19.4 
Kanalizacija Nova Dobrava 2. 
 
AD 19.5 
Kanalizacija Nova Dobrava 3. 
 
AD 19.6 
Izgradnja nadstrešnic nad parkirišči večstanovanjskih objektov. 
 
AD 19.7 
Prenova Zdravstvene postaje Zreče. 
 
AD 19.8 
Izdaja knjige »Rudniki, premogovniki in kamnolomi v Dravinjski dolini – monografija«. 
 
AD 19.9 
Regulacija struge reke Dravinje v Dobrovljah. 
 
AD 19.10 
Podpis pogodb za izgradnjo Centralne čistilne naprave Zreče. 
 
 
AD 20. Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
 
Predsednik Krajevne skupnosti Dobrovlje, Bojan Napotnik je povedal, da je bila v letu 2011 
izvedena regulacija struge reke Dravinje v Dobrovljah. Vsem krajanom pa je zaželel vesele 
prihajajoče praznike.  
 
Predsednica Krajevne skupnosti Resnik, Vera Boček se je zahvalila Občini Zreče za obnovo 
lokalne ceste Vodonik-Kumer, hkrati pa poudarila, da je v proračunu krajevne skupnosti za 
leto 2012 namenjenih premalo sredstev za vzdrževanje cest, zaradi česar se izvedbe del 
prelagajo iz leta v leto. Vsem krajanov Resnika je zaželela mirne praznike. 
 
Predsednik Krajevne skupnosti Skomarje, Mirko Beškovnik se je zahvalil Občini Zreče za 
korektno sodelovanje v preteklem letu. Zaželel je lepe in mirne praznike. 
 
Predsednik Krajevne skupnosti Zreče, Slavko Kejžar je podal kratko poročilo o izvedenih 
investicijah v letu 2011. Navzoče je povabil na božično-novoletni koncert Godbe na pihala 
Zreče, ki bo 25. decembra 2011 ob 15.00 uri v Športni dvorani Zreče. 
 
Predsednik Krajevne skupnosti Stranice, Emilijan Fijavž je povedal, da so uspešno izvedli 
tako zimsko kakor letno vzdrževanje cest v krajevni skupnosti, zgradili so 300 metrov ceste 
in jo asfaltirali, kjer so krajani sodelovali s 30% deležem, uredili so avtobusno postajo Lipa, 
uredili so nekaj propustov, obnovili cesto v Križevcu, vzdrževali so ceste na Mali gori, 
uspešno so soupravljali z vodovodom, občina pa je pristopila tudi k izvedbi komunalne 
opreme na Stranicah. Občanom je zaželel obilo zdravja in vsega lepega v novem letu.  
 
Predsednik Krajevne skupnosti Gorenje, Boris Podgrajšek se je zahvalil Občini Zreče ter 
povedal, da je krajevna skupnost izvedla zimsko in letno vzdrževanje cest, pričela se je 
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izgradnja mrliške vežice, urejali so del kanalizacije. Trenutno še poteka zbiranje lesa za 
ostrešje vežice. Zahvali se je za pomoč pri izgradnji vežice ter zaželel veliko veselja in 
strpnosti v prihajajočem letu. 
 
 
AD 21. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Svetnica Marija Jevšenak je podala pobudo, da se postavi zaščitna ograja na cesti, ki poteka 
od Ceste na Roglo do Kovaške ceste. 
 
Gregor Kovačič je povedal, da je upravljavec te poti Režijski obrat, ki ima postavitev zaščitne 
ograje že v planu za leto 2012. 
 
Svetnica Marija Kovačič je navzoče povabila na koncert petja v cerkvi Zreče ter vsem 
zaželela vesele praznike. 
 
Ob koncu seje se je župan mag. Boris Podvršnik navzočim zahvalil za konstruktivno delo v 
letu 2011. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.15 uri. 
 
Dnevni red z gradivom ter posnetek seje na DVD-ju se hranijo v zbirki dokumentarnega 
gradiva Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2011. 
 
 
Številka: 011-0002/2011-23 
Datum: 11.1.2012 
 
 
Zapisala:  
Polona Matevžič  
 mag. Boris Podvršnik, 
 Župan 
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Realizirani sklepi Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2011 
 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-99 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o ustanovitvi Razvojnega sveta Savinjske regije v prvi obravnavi. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o ustanovitvi Razvojnega sveta Savinjske regije se je na isti seji sprejel še v drugi 

obravnavi. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-100 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o ustanovitvi Razvojnega sveta Savinjske regije v drugi obravnavi. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o ustanovitvi Razvojnega sveta Savinjske regije je bil objavljen v URL RS, št. 107/2011 dne 

29.12.2011. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-101 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2011 
po hitrem postopku. 

 Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2011 je bil 

objavljen v URL RS, št. 107/2011 dne 29.12.2011. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-102 
Vsebina 
sklepa: 

Odlok o proračunu Občine Zreče za leto 2012 se sprejme v drugi obravnavi. 

 Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 
Realizacija: O sprejemu Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2012 se je glasovanje ponovilo na isti seji. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-103 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o proračunu Občine Zreče za leto 2012 v drugi obravnavi. 

 Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o proračunu Občine Zreče za leto 2012 je bil objavljen v URL RS, št. 107/2011 dne 

29.12.2011. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-104 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o proračunu Občine Zreče za leto 2013 v drugi obravnavi. 

 Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o proračunu Občine Zreče za leto 2013 je bil objavljen v URL RS, št. 107/2011 dne 

29.12.2011. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-105 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o izvajanju socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu v Občini Zreče v 
drugi obravnavi. 

 Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o izvajanju socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu v Občini Zreče je bil objavljen 

v URL RS, št. 3/2012 dne 13.1.2012. 
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SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-106 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje javne službe pomoč družini na domu v Občini 
Zreče v drugi obravnavi. 

 Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje javne službe pomoč družini na domu v Občini Zreče je bil 

objavljen v URL RS, št. 3/2012 dne 13.1.2012.  
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-107 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za 
mladino Zreče v drugi obravnavi. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za mladino Zreče je 

bil objavljen v URL RS, št. 107/2011 dne 29.12.2011. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-108 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Pravilnik o protokolarnih obveznostih Občine Zreče v prvi obravnavi. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Predlog Pravilnika o protokolarnih obveznostih Občine Zreče se za sprejem v drugi obravnavi 

pripravi do naslednje seje občinskega sveta. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-109 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Okvirni program dela Občinskega sveta Občine Zreče za leto 2012. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Okvirni program dela Občinskega sveta Občine Zreče za leto 2012 je podpisal župan mag. Boris 

Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-110 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o prenehanju veljavnosti Sklepa o uvrstitvi delovnega mesta vodje javnega 
zavoda v plačni razred. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o prenehanju veljavnosti Sklepa o uvrstitvi delovnega mesta vodje javnega zavoda v plačni 

razred je bil objavljen v URL RS, št. 107/2011 dne 29.12.2011. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-111 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o vrednosti točke za izračun davka od premoženja v Občini Zreče za leto 2012. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o vrednosti točke za izračun davka od premoženja v Občini Zreče za leto 2012 je bil 

objavljen v URL RS, št. 107/2011 dne 29.12.2011. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-112 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o uskladitvi vrednosti točke za komunalno takso v Občini Zreče za leto 2012. 

 Odgovoren: Gregor Kovačič 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o uskladitvi vrednosti točke za komunalno takso v Občini Zreče za leto 2012 je bil objavljen 

v URL RS, št. 107/2011 dne 29.12.2011. 
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SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-113 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o višini vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča 
v Občini Zreče za leto 2012. 

 Odgovoren: Štefan Posilovič 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o višini vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v Občini 

Zreče za leto 2012 je bil objavljen v URL RS, št. 107/2011 dne 29.12.2011. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-114 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o višini povprečne gradbene cene koristne stanovanjske površine v Občini 
Zreče za leto 2012. 

 Odgovoren: Štefan Posilovič 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o višini povprečne gradbene cene koristne stanovanjske površine v Občini Zreče za leto 

2012 je bil objavljen v URL RS, št. 107/2011 dne 29.12.2011. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-115 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poslovni načrt izvajanja dejavnosti obvezne občinske gospodarske javne službe 
oskrbe s pitno vodo v Občini Zreče. 

 Odgovoren: Gregor Kovačič 
Rok: takoj 
Realizacija: Poslovni načrt izvajanja dejavnosti obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno 

vodo v Občini Zreče je podpisal župan mag. Boris Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-116 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o izvajanju akcijskega načrta za neodvisno življenje invalidov v Občini Zreče 
v letu 2011. 

 Odgovoren: Katjuša Črešnar 
Rok: takoj 
Realizacija: Poročilo o izvajanju akcijskega načrta za neodvisno življenje invalidov v Občini Zreče v letu 2011 

je podpisal župan mag. Boris Podvršnik. Posredovan je bil Zvezi delovnih invalidov Slovenije. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-117 
Vsebina 
sklepa: 

V svet Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti, Izpostava Slovenske Konjice se imenuje Marija 
Kovačič, Ulica Pohorskega bataljona 19, 3214 Zreče. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o imenovanju Marije Kovačič, Ulica Pohorskega bataljona 19, 3214 Zreče v svet Javnega 

sklada RS za kulturne dejavnosti, Izpostava Slovenske Konjice je podpisal župan mag. Boris 
Podvršnik. Sklep je bil posredovan Javnemu skladu RS za kulturne dejavnosti, Izpostavi 
Slovenske Konjice. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


